
 

 

Svenska Beagleklubben 

Protokoll i AK 2022-09-28 

Plats: Telefonmöte   

Tid: 19:00 

Närvarande: Camilla Gääv Rolander, Ragnar Tauson, Herbert Sundell, Ann-Helene Tauson.  

§ 1 Mötet öppnades av Camilla 

§ 2 Dagordningen godkändes 

§ 3 Herbert valdes till sekreterare  

§ 4 Camilla valdes att justera  

§ 5 Nya projekt under hösten diskuterades, möjligheten att få ut ytterligare värden ur 

insamlade drevprov nämndes.  Camilla kontaktar Folke ang insamlade data i 

drevprovsprotokoll. Camilla kollar även möjligheten att ta med avelsfrågor i 

medlemsenkäten från AK. 

§ 6 Artiklar till nästa nummer av tidningen Beagle diskuterades och uppslag om 

drevprovsdomare och parningsavgiftens betydelse för avel belystes.   

§ 7 Nordisk lista diskuterades 

§ 8 Övriga frågor, Camilla väcker frågan om AK behöver vara ytterligare någon medlem. 

Värdet av någon med perspektivet på hanhund nämndes.  

Osålda valpar har observerats och osäkerhet finns om det bara är tillfälligt eller är det 

anledning till oro. 

 

 

 

Sekreterare    Justeras 

Herbert Sundell   Camilla Gääv Rolander 


